

职业健康安全管理体系认证证书

统一社会信用代码：916103016231550760

注册号：26423S30029R1M

兹证明

麦克传感器股份有限公司

生产经营地址：陕西省宝鸡市渭滨区英达路18号（邮政编码：721006）

注册地址：陕西省宝鸡市渭滨区英达路18号（邮政编码：721006）

职业健康安全管理体系符合

GB/T45001-2020/ISO 45001：2018 标准

认证范围如下：

工业自动化仪器仪表（压力传感器、变送器、电磁流量计、空气采样器、物联网中继及终端系列产品的设计、开发、生产和服务及相关管理活动

总部：工业自动化仪器仪表（压力传感器、变送器、空气采样器、物联网中继及终端系列产品）的设计、开发、生产和服务及相关管理活动；电磁流量计的服务及相关管理活动

分场所1：流量计事业部 陕西省宝鸡市金台区宝福路101号

电磁流量计的设计、开发和生产及相关管理活动

分场所2：麦克传感器股份有限公司西安分公司 陕西省西安市长安区毕原二路7号

工业自动化仪器仪表（压力传感器、变送器）的设计、开发及相关管理活动

证书有效期：2023年07月18日至2026年07月17日

变更日期：

签发人：

郭九森

卓越新时代认证有限公司

—中国辽宁省沈阳市沈河区惠工街217号2326室



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C200-M



获证组织必须定期接受监督审核，并经审核合格此证书方持续有效。
此证书有效性请随时查阅公司网站 WWW.ZYXQC.COM.CN 或 WWW.CNCA.GOV.CN

CERTIFICATE OF CONFORMITY OF OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

The Unified Social Credit Code No. 916103016231550760

Certificate No. 26423S30029R1M

MICRO SENSOR CO., LTD.

--- No.18 YingDa Road Weibin District Baoji City Shaanxi Province
P.R.C. 721006

Is in conformity with

GB/T45001-2020/ISO 45001: 2018 standard

This certificate is valid to the following area

Design, development, production and service of industrial automation instruments (pressure sensor, transmitter, Electromagnetic flowmeter, air sampler, Internet of things relay and terminal products) and related management activities.

Headquarters: Design, development, production and service of industrial automation instruments (pressure sensor, transmitter, air sampler, internet of things relay and terminal series products) and related management activities; service of electromagnetic flowmeter and related management activities.

Branch1: Flowmeter Business Division design, development and production of electromagnetic flowmeter and related management activities at No. 101 Baofu Road, Jintai District, Baoji City, Shaanxi Province.

Branch2: MICRO SENSOR CO.,LTD. Xi'an Branch at No.7, Biyuan 2nd Road, Chang'an District, Xi'an City, Shaanxi Province; Design, development, industrial automation instruments (pressure sensor, transmitter) and related management activities.

Expiration Date: 2023.07.18-2026.07.17

Variation Date:

Excellence Xinshidai Certification Co., Ltd.

Room 2326, No.217, Huigong Street, Shenhe District, Shenyang, Liaoning, China

Director:

郭九森



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C200-M



If you want to check the validity of this certificate, please land the WEBSITE: WWW.ZYXQC.COM.CN or WWW.CNCA.GOV.CN at anytime